

粵華中學

(鮑思高慈幼會)

澳門得勝馬路十八號

電話：(853)28315484 傳真：(853)28339302

電郵：ywc@yuetwah.edu.mo



YUET WAH COLLEGE

(Salesians of Don Bosco)

18 Estrada da Vitória

Tel: (853)28315484 Fax: (853)28339302

E-mail: ywc@yuetwah.edu.mo

❧ 新生入學通知 ❧

逕啟者：

茲將有關繳費及相關事宜摘錄如下，並請遵照行事：

- 一、繳費日期：4月13日(星期六 上午9:00至下午4:30) 或 4月15至16日
(星期一、二 上午9:00至下午6:00)，到粵華中學總務處繳付留位費。
所有新生均宜出席7月份之新生適應班，以適應本校的學習環境。

- 附註：
- 1) 已繳付之費用概不發還。
 - 2) 如不依期繳費者，將作自動放棄學位論；如有問題未能依期繳費者，可與本校校長商議。
 - 3) 該生如在原校未能取得 **畢業 / 升班** 資格，本校將不給予學位。

- 二、新生家長聚會：

本校擬於7月7日(星期日) 上午9:30至11:30舉行，務請家長按時出席
(學生無需出席)。

- 三、新生適應班：

- 1) 新生適應班上課日期由7月10、11、15至23日。
上課時間由星期一至五，上午8:30至中午12:30。
- 2) 費用：全免。
- 3) 服式：無需穿著校服上課，但須衣履整齊。

註：如原校仍需上課或其他原因未能參加新生適應班，須於5月15日前書面向本校請假。(請假信可交至粵華中學校務處)

- 四、2024-2025年度開學禮：訂於2024年9月2日(星期一) 上午10:00舉行。
(學生須穿著整齊夏季校服，並於上午9:45到達學校)

- 五、請於開學前備妥下列物品：

- a. 夏季校服：白恤衫(袋口縫上布質校徽)、白長西褲；夏季運動服(偉記百貨有售)。
- b. 白襪及黑皮鞋。
- c. 作業簿：學生所需用之作業簿由校方統一派發，學生無需預先購買。

- 六、公佈24-25新學年分班名單：8月29日(星期四) 上午10:00，張貼於校門佈告欄及上載於本校網頁，學生可自行查看。

此致

家長先生台啟

粵華中學校務處 謹啟

2024年3月27日

🌀 NOTICE OF ACCEPTANCE FOR F.1 🌀

Dear Sir/Madam,

Please take note of the following points:

A. Reservation Fee

Reservation fee must be paid at the Bursar's Office , Yuet Wah College from 13th to 16th April 2024. All new students are advised to attend Bridging Class so as to get familiar with the school environment.

Note:

- 1) All fees paid are not refundable.
- 2) Students who fail to pay the reservation fee at the appointed time cannot be assured of a place. Students who have any problem concerning the payment of the reservation fee should contact our Principal before the date of payment.
- 3) If the student "is not qualified for graduation or promoted" from the original school, this admittance offer will be cancelled.

Meeting for parents of new students

Date: 7th July 2024 (Sunday)

Time: 9:30 a.m. to 11:30 a.m.

Only the parents of new students are invited. The talk will be in Chinese but instant interpretation will be provided.

B. Bridging Classes for New Students

- 1) Bridging Classes begin on 10th July, 2024 and end on 23rd July, 2024 (Monday to Friday). The lessons will begin daily at 8:30 a.m. and finish at 12:30 p.m.
- 2) Fees: Free of charge.
- 3) Students need not wear school uniform but should dress neatly and becomingly.

Note: If the student cannot attend Bridging Classes due to timetable clashes with the original school or any others reasons, a letter for leave for absence should be submitted to the General Office of Yuet Wah College before 15th May, 2024.

C. 2nd September Monday at 10:00 a.m.: Opening Ceremony of School Year 24-25.

(Students are requested to be present at school in proper school uniform by 9:45 a.m.)

D. Before the New School Year starts students should provide themselves with the following articles:

- a. Summer School Uniform consisting of white shirt with school badge sewn on the left pocket, white long trousers; Summer P.E. Uniform. (available at Wai Kei Department Store.)
- b. Black leather shoes and white socks.
- C. Distribution of School exercise-books:

Students will receive a package of different kinds of school exercise-books.

Students need not purchase exercise books beforehand.

E. 29th August (Thursday) 10:00 a.m.: Name lists of all classes for the school year 2024-2025 will be posted on the notice board at the school entrance and also uploaded onto the YW School website (<http://www.yuetwah.edu.mo>).

**General Office
Yuet Wah College**